
 

Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

12/2015. MOSB ülés 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2015. szeptember 2-ai, 

rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Jugovics József, Molnár István, Orbán Ferenc, 

Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Hartmann József, dr. Mátics István bizottsági tagok 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 9 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat és azok tartalmát. Javasolta, hogy a képviselő-

testületi ülés napirendi pontjai közül csak azt tárgyalják, amelyek a bizottságot érintik. Javaslatot tett a 

napirendi pontok tárgyalási sorrendjére. 1. Tájékoztatás Oroszlány város közoktatási intézményeinek 

2014/2015. évi munkájáról, 2. Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár kérelmének megvitatása, 

3. Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2014/2015. évi tevékenységéről, 4. Tájékoztató a két ülés 

között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról, 5. Vagyonkezelési szerződések módosítása, 6. „JÓ TANULÓ, JÓ SPORTOLÓ” cím 

elnyerésére pályázat kiírása, 7. Egyebek 

 

Miután kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirendi pontokról. 

  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

89/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2015. szeptember 2-ai, rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztatás Oroszlány város közoktatási intézményeinek 2014/2015. évi munkájáról 

2. Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár kérelmeinek megvitatása 

3. Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2014/2015. évi tevékenységéről 

4. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

5. Vagyonkezelési szerződések módosítása  

6. „JÓ TANULÓ, JÓ SPORTOLÓ” cím elnyerésére pályázat kiírása  
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7. Egyebek 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás Oroszlány város közoktatási intézményeinek 

2014/2015. évi munkájáról 

 

Biró Mónika tankerületi igazgató elmondta, hogy ez az utolsó olyan tájékoztató, ami még az Eötvös 

Szakiskolával együtt készült, hiszen a nyár folyamán az intézmény elkerült a KLIK-től. Minden 

intézmény beküldte a részletes beszámolóját, melyet összefoglalva terjesztett a Képviselő-testület elé. 

Jelezte, hogy aki a részletes beszámolókat szeretné elolvasni, annak rendelkezésre bocsátják azokat. A 

beszámolókból kiemelte többek között a létszámadatokat, mely az előző évekhez képest stagnálást 

mutat. A pedagógiai munkát segítők tekintetében megfelelő a létszám, és nyáron teljes állásban 

felvettek egy iskolapszichológust.  

 

Dr. File Beáta jegyző kérdésére – Az iskolapszichológust az óvoda nem igényelheti? - Biró Mónika 

tankerületi igazgató elmondta, hogy nem, mert nem a szakszolgálatnál van. A városi iskolákat tudják 

így ellátni, eddig ez is hiány volt. Most sikerült státuszt szerezni erre, és a kollega is átjött. Kijár az 

iskolákba, megosztottan lesz az állás.  

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy a tájékoztató nem a felettes szervnek készült, mégis rámutat a 

problémákra. Kiemelte az 1. ábrát, mely az intézményi létszámváltozásokat mutatja. Ez alátámasztja 

azt, amit ő régóta állít, hogy nem akkora a gyereklétszám fogyása az általános iskolákban, mint 

amekkora a létszámfogyás a középiskolákban. Egyrészt az összevonás, másrészt a szakmák 

megszüntetése, illetve a szakközépiskolai képzés megszüntetése okozta azt, hogy a szakmára 

jelentkező tanulók nagy része más városokba ment el, nem Oroszlányban akart tanulni. Ez teljesen 

természetes, mert 8-10 szakmából csak 3 szakma maradt. Nem tudja, hogy ez a tendencia a jövőben 

folytatódik-e, mert most más lesz a fenntartó. 

Megköszönte az adatokat, a megállapításokat.  

 

Biró Mónika tankerületi igazgató hozzátette, hogy kollégáival együtt ezeket a problémákat minden 

hónapban jelzi a felettes szervnek. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal és 

1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

90/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

a „Tájékoztatás Oroszlány város közoktatási intézményeinek 2014/2015. évi munkájáról” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztatás Oroszlány város közoktatási 

intézményeinek 2014/2015. évi munkájáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal elnök kérte, hogy – mivel témában összefügg – 2. napirendként a „Beszámoló 

Oroszlány Város Óvodái 2014/2015. évi tevékenységéről” című előterjesztést tárgyalják. 
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2. NAPIRENDI PONT: Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2014/2015. évi 

tevékenységéről 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető kiemelte, hogy szakmai munkájuk mind a törvényi előírásoknak, mind 

a szakmai kívánalmaknak az idén nagyon jó színvonalon felelt meg. Az életpálya modell elindítása 

sok terhet rakott pluszban a kollegákra. Minden pedagógus II-re jelentkezésére lehetőséget kapott 

pedagógusuk feltöltötte a portfólióját és január 1-től átsorolásra is került. 3 mesterpedagógus 

kollegájuk is van. Ez jól jelképezi azt, hogy szakmailag jól teljesítenek az óvodáik és a pedagógusaik. 

Rengeteg programot szerveztek, sok pályázaton vettek részt, újabb innovációkat indítottak. Áprilisban 

változás történt, hiszen a gazdasági dolgozók, a konyhások és a karbantartók elkerültek az 

intézményfenntartó központhoz. Véleménye szerint zökkenők nélkül sikerült ezt megoldaniuk, 

továbbra is jól együttműködnek. Nehézséget jelent az, hogy számítottak arra, hogy lesz félállású 

pszichológusuk. Nagy problémák vannak a magatartászavaros gyerekekkel, akik vagy nincsenek 

ellátva, vagy nem kellőképpen vannak ellátva, kevés óraszámot kapnak. Ezekkel a gyerekekkel 

valószínűleg az iskolában is probléma lesz. Ezt megoldatlan feladatnak érzik, és mivel nem sikerült 

pszichológust szerezniük, továbbra is probléma lesz. 

 

16 óra 22 perckor Hartmann József bizottsági tag megérkezett a bizottság üléséről, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma 6 fő.  

 

Benyiczki Ágota óvodavezető elmondta továbbá, hogy lehetőséget kaptak arra, hogy ha nem sikerül a 

pszichológus álláshelyet betölteni, akkor felvehetnek iskolatitkárt, hiszen a napi feladatokat ő és a 

helyettese oldják meg.  

A nyár folyamán a Malomsori Óvoda felújításra került. Tegnap a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság megtekintette a felújított óvodát. A következő bizottsági ülés helyszínéül 

felajánlotta a Malomsori Óvodát.  

Ismertette, hogy jó a kapcsolatuk a civil szervezetekkel, az intézményekkel és különösen az 

iskolákkal.  

Lezárásképpen elmondta, hogy ez egy sikeres év volt. Megköszönte munkatársai munkáját, a fenntartó 

segítségét. 

 

Hartmann József bizottsági tag jelezte, hogy azokkal a gyerekekkel, akik semmilyen közösségbe 

nem képesek beilleszkedni megfelelő segítség nélkül, nem tudnak mit kezdeni. Megszűnt a kis 

létszámú osztály, megszűnt az a lehetőség, hogy a Benedek iskolába - a szülőkkel történt egyeztetést 

követően - bizonyos gyerekek átkerüljenek. Az óvodában az ilyen típusú gyerekekkel egyszemélyes 

pedagógiai asszisztens foglalkozott folyamatosan. 

A beszámolóval kapcsolatban örömét fejezte ki azért, hogy minden óvodának továbbra is megmaradt a 

saját profilja. Örül az iskolákkal kialakított együttműködésnek is. Azt is nagyon jónak tartotta, hogy 3 

éves kortól kötelező az óvoda. 

 

Székely Antal elnök felvetette, hogy a Brunszvik Óvodában megoldódott-e a légkondicionáló 

kérdése. Ez egy minimum feltétel lenne, hiszen az árnyékolók nem oldják meg a problémát. A 

meteorológusok véleménye szerint a következő nyarakon is hasonló kánikulákra lehet számítani. 

 

Hartmann József bizottsági tag jónak tartotta, hogy a gyerekek időjárástól függetlenül kint vannak a 

szabad levegőn. Minden óvodában ki lehetne alakítani az udvaron egy olyan fedett területet, amely a 

nyári időszakban árnyékot ad, ősszel, télen és tavasszal pedig eső-, illetve hóvédett. Javasolta a 

bizottságnak, hogy ezt a beruházást tartsa szem előtt. 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető Székely Antal elnök felvetésére elmondta, hogy az idei nyáron 4 

hőségriadó volt. A Brunszvik Óvodában van az ügyeletből 7 hét. Se redőnyök, se légkondicionálás 

nincs, hanem egy-egy ventilátor. Tehát hiába rendelik el a hőségriadót, nem tudnak a gyerekeken 

segíteni. Kérte, hogy a jövőben két termet lássanak el légkondicionálóval.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az intézmény kapcsolatainak felsorolásából kimaradt az 

ovikosár. 
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Benyiczki Ágota óvodavezető jelezte, hogy az ovikosár hétvégén van, tehát nem az intézményben 

tartják.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

91/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2014/2015. évi tevékenységéről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Óvodái 2014/2015. évi 

tevékenységéről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Tóth Gábor igazgató távozott a bizottság üléséről. 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár kérelmeinek 

megvitatása 

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy a rendezvényekkel kapcsolatban nyújtott be a bizottság felé 

kérelmeket. Röviden ismertette a kérelmekben szereplő rendezvényeket, melyek költségei nem voltak 

beépítve az intézmény költségvetésébe. 

 

Székely Antal elnök a Magyar Dal Napjával kapcsolatban elmondta, hogy Budapesten néhány 

támogatja a rendezvényt, és megfizeti a költségeket. Oroszlányon is volt a Magyar Dal Napján városi 

rendezvény, de nem volt különösebb nagy közönségsikere. Véleménye szerint, ha minden egyes napot 

főtéri rendezvénnyel ünnepelnek meg, akkor a költségvetésük nem lesz elég. Esetlegesnek tartotta 

továbbá magát a fellépők kiválasztást is, és a végösszeget is magasnak találta.  

 

A jelenlévők jelezték, hogy nem ismerik a kérelmeket. 

 

Székely Antal elnök ismertette, hogy a Magyar Dal Napjára 3 előadót hívott meg az OKSziK: 

Ganxsta Zolee és a Kartell, Nelson és Colombre. Kifogásolta a meghívott előadókat. Javasolta, hogy a 

Magyar Dal Napját az intézmény ilyen módon ne rendezze meg. Javasolta, hogy ha marad még a 

városi rendezvényekre elkülönített költségkeretből, akkor az elmaradt rendezvények költségeit 

költségvetés-átcsoportosítással úgy kaphassa meg az intézmény, hogy azt a legfontosabb technikai 

feltételek biztosítására, javítására fordíthassa.  

Véleménye szerint ugyanez vonatkozik a könyvtári napokkal kapcsolatban az egyik előadóművész 

szerepeltetésére. Ezt az igényelt összeget javasolta, hogy a könyvtár eszközfejlesztésére fordítsák. 

Túlzásnak tartotta egy amatőr énekes 350 E Ft-os gázsiját. 

Ismételten javasolta, hogy ezt az összeget, amely több mint 1 M Ft, fordítsa az OKSziK másra. Legyen 

arra lehetőség a költségvetés-módosítása során, hogy ez egy másik soron szerepeljen, és kapja meg az 

intézmény felhasználásra. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens részletesen ismertette a kérelmeket, mely helyben 

kiosztással is a jelenlévők elé került. 

Összefoglalva elmondta, hogy a 3 kérelemben szereplő programok igényelt összköltsége 2.200 E Ft. 

 



5 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, hogy az Országos Könyvtári Napok pályázata 

megvalósításának milyen feltételei vannak. A korábban elnyert támogatást vissza kell-e fizetni, ha az 

önkormányzat nem támogatja a rendezvényt? 

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy nem kell visszafizetni. A Nemzeti Kulturális Alap 

pályázatára a József Attila Megyei Könyvtárral közösen pályáztak, illetve több könyvtár pályázott és 

nincs hozzákötve az, hogy az önkormányzatnak bármilyen támogatást is adni kell. Tehát ha ez nem 

valósul meg, akkor is megtartják a könyvtári napokat és a pénzt nem kell visszafizetniük. 

 

Molnár István bizottsági tag további kérdése az volt, hogy a jegy- és bérlettámogatásra dátum szerint 

mikorra van szüksége az intézménynek. Azért tette fel ezt a kérdést, mert ha a szeptember 23-ai ülésre 

bemutatná az intézmény, hogy az eddigi előadások hány főt vonzottak, és a színvonalasabb előadások 

megközelítőleg mennyi embert hoznának be pluszban, akkor könnyebben tudna erről az 1 M Ft-os 

támogatásról dönteni.  

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy azért lenne jó minél előbb tudni, hogy megkapják-e a 

támogatást, mert a bérletár ettől fog függeni. A bérletet pedig célszerű lenne Bányásznap körül 

kiszórni, hogy minél többen megvásárolják. Tavaszi adatokat ismertetett, 210 db eladott bérlet volt és 

kb. 100 db jegy. Ezzel számoltak most is. 

 

Molnár István bizottsági tag a Magyar Dal Napjával kapcsolatban elmondta, hogy nem fognak olyan 

előadót találni, amelyikre ebben a városban 10 emberből 4 ember ne mondaná azt, hogy rétegzene. 

 

Hartmann József bizottsági tag kompromisszumot javasolt. A Magyar Dal Napjára kérelmezett 

összeget támogatásként adják oda a jegyárakra, és így egy magasabb színvonalú színházi 

előadássorozatot tudnak biztosítani. Egyetértett azzal is, ha marad valamilyen pénzösszeg, akkor az 

eszközállomány fejlesztésére is fordítsanak az intézményben. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy összehasonlította a Magyar Dal Napjára tervezett összeget azzal, 

hogy az iskolákban, óvodákban, civil szervezeteknél mennyi pénz áll rendelkezésre a különböző 

dolgok megszervezésére (pl. szakkörök). Véleménye szerint egy-egy városi rendezvényre túlzás 

ekkora összeget költeni.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Magyar Dal Napja már többször meg volt rendezve. 

Tudomása szerint az volt a szándék, hogy helyi amatőr zenekaroknak biztosítson fellépési lehetőséget, 

nyilván magyar zene eljátszása mellett. Ebbe a Ganxsta Zolee és a Kartell nevű zenekart nem tartotta 

beleillőnek. Véleménye szerint a Ganxsta fellépése sajnos kb. annyi embert képes vonzani, mint a 4 

színházi előadás. 

Emlékeztette a jelenlévőket, hogy az év elején már tárgyaltak ezekről a rendezvényekről. Ha akkor 

valamelyik egyesület, vagy a művelődési ház előáll azzal, hogy meg szeretné rendezni a Magyar 

Dalok Napját, megkapta volna ezt a támogatást. Mivel senki nem akarta megrendezni ezt a 

rendezvényt, megállapodtak abban, hogy ez azt jelenti, hogy nincs is rá igény. Ez persze nem teljesen 

igaz, de következetesnek kell lenni, ha kimondanak valamit, akkor ahhoz tartsák magukat.  

A könyvtári napokkal kapcsolatban beadott kérelmet támogatta.  

A színházbérletre, jegyárakra vonatkozó kérelemmel kapcsolatban elmondta, hogy nyilván a minőségi 

előadásokkal növekszik a jegyár. Aki ezen részt vesz, annak ezt tudomásul kell venni. Valamilyen 

szinten lehet támogatni, kiegészíteni a bérletárakat az önkormányzat részéről, de ezért is szeretné, 

hogy az Oroszlány Kártya létrejöjjön, mert arra is alkalmas lenne, hogy az önkormányzat ilyen szinten 

tudjon kulturális programokat támogatni.  

A tervezett színházi előadássorozatot egysíkúnak tartotta, túl sok a rock musical. 350 fő kb. az átlagos 

látogatottság, tapasztalata alapján nagyjából ismétlődő a közönség. Nem tudja, hogy hozható-e ez a 

nézőszám, vagy még sikeresebb lenne a mostani kínálattal a színház. Nehéz eldönteni, hogy mennyi 

támogatást lehet erre megszavazni. 

Megismételte, hogy a Magyar Dal Napjának megszervezésével nem ért egyet. 
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Székely Antal elnök a színházzal kapcsolatban elmondta, hogy kénytelen a művelődési ház is a 

közönségigény után menni. Hozzátette, hogy a Magyar Dal Napja rendezvény jobban támogatható, ha 

a környékbeli, megyei zenekaroknak adnak fellépési lehetőséget.  

 

Molnár István bizottsági tag a zenekarok és az előadók kiválasztását a művelődési ház 

szakembereire bízná. Az érdeklődést nehéz megbecsülni, erre vonatkozóan egy facebookos példát 

említett. Nehezményezte, hogy helyi zenekarok nincsenek a Magyar Dal Napja rendezvény 

programjában, de felhívta a figyelmet arra, hogy nem tenne jót a művelődési központ megítélésének, 

ha 2 héttel az esemény előtt lemondaná ezt a rendezvényt. A Magyar Dal Napja országos esemény, 

tehát szerinte van erre igény. Mind a 3 kérelmet támogatta. 

 

Székely Antal elnök az érdeklődés felmérésével és a valódi részvétellel kapcsolatban egy régen indult 

csillagászszakkört említett. Nem értett egyet azzal, hogy önkormányzati pénzből minden héten a 

főtéren valamilyen ingyen rendezvényt kell csinálni. Javasolta, hogy tartsák kordában, mi az 

önkormányzati rendezvény, mi nemzeti ünnep, mi támogatható, mihez lehet még plusz támogatást 

adni. Ha közpénzekről van szó, akkor az a döntés legyen közös, ne egy ember ízlése. 

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy megpróbáltak másféle stílust felsorakoztatni, mint augusztus 

20-án, vagy 21-én. Hozzátette, hogy a városlakók hozzászoktak, hogy a tavalyi évben kéthetente 

ingyenes rendezvény volt a városban. Ebben nem lehet egyik napról a másikra változást elérni. A jövő 

évi költségvetését már úgy tervezheti az intézmény, hogy a legtöbb ilyen rendezvényt fizetőssé teszik. 

De az is biztos, hogy szabadtéri rendezvényeket is kell tartaniuk. Jelezte, hogy ha technikai eszközök 

fejlesztésére kapnak támogatást az önkormányzattól, azt is megköszönik.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy tudomása van arról, hogy a Magyar Dal Napja már meg 

van hirdetve. Felvetette, hogy ha nem volt rá fedezet, akkor hogy lehetett ezt a rendezvényt 

meghirdetni? Mi lesz, ha az önkormányzat nem támogatja, akkor elmarad?  

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy meg lesz tartva, de más rendezvényeket nem tartanak meg. A 

költségvetésben kell ezt kigazdálkodni.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag hozzátette, hogy a többi rendezvény viszont szerepel az intézmény 

programtervében.  

 

Jugovics József bizottsági tag a színházi program összeállításával kapcsolatban megjegyezte, hogy 

nagy valószínűséggel az intézményvezető arra gondolt, hogy ez korosztályfüggő is. A fiatalok körében 

is népszerűsíteni szeretnék a színházat.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag elmondta, hogy a Magyar Dal Napjára ezek a fellépők meg vannak 

hirdetve, erre számít a közönség, véleménye szerint ezt a rendezvényt - attól függetlenül, hogy szereti-

e ezt a stílust vagy nem - nem szabad lemondani. A könyvtári napok megrendezését, illetve a 

színházbérletek és –jegyek támogatásával is egyetértett. Hozzátette, hogy a tervezett előadások 

ugyanazt a stílust képviselik, ugyanazt a közönséget vonzzák, célszerű lett volna másképp 

összeválogatni a darabokat. 

 

Molnár István bizottsági tag a színházbérlettel kapcsolatban javasolta az iskolákkal (7-8. évfolyam 

és a középiskolások) felvenni a kapcsolatot. Akár még egy amatőr színjátszó kör is összejöhet. 

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy van ilyen kapcsolatuk. Az amatőr színjátszás megszervezése 

folyamatban van. 

 

Jugovics József bizottsági tag véleménye az volt, hogy a szakemberek dolga összeállítani egy 

műsort, egy programot. Felmérést kellene csinálni, bár véleménye szerint a város lakosságának nagy 

része ezt is, azt is meghallgatná. Azt nem lehet előre sohasem tudni, hogy valójában ki fog odamenni a 

rendezvényre. Nagyjából egyetértett a kérelmekkel, kivéve azzal, amit Székely Antal elnök úr is 

kiemelt. Hasznos lenne, ha azokat az összegeket az intézmény technikai fejlesztésére fordítanák. 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár színházi bérleti támogatással kapcsolatos kérelméről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

92/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár színházbérletek támogatásával kapcsolatos 

kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

támogatásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 

1.000.000 Ft támogatást kapjon az őszi szezonban megvalósuló színházi előadásokra.  

 
Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár Magyar Dal Napjával kapcsolatos kéreleméről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen, 2 nem szavazattal 

és 2 tartózkodással nem fogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

93/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár Magyar Dal Napjának megrendezésével 

kapcsolatos kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

nem javasolja a Képviselő-testületnek, hogy megbízza az Oroszlányi Közösségi Színtért és 

Könyvtárat, hogy 850.000 Ft-ból szervezze meg a Magyar Dal Napja nevű rendezvényt. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Székely Antal elnök módosító javaslata az volt, hogy a költségvetés „általános tartalék városi 

rendezvények”-re elnevezésű előirányzatból 850.000 Ft-ot csoportosítson át a Képviselő-testület az 

Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár költségvetésébe technikai eszközök fejlesztésére. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen és 1 nem 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

94/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolta a Képviselő-testületnek, hogy a költségvetés „általános tartalék városi rendezvényekre” 

elnevezésű előirányzatból 850.000 Ft-ot csoportosítson át az Oroszlányi Közösségi Színtér és 

Könyvtár költségvetésébe technikai eszközök fejlesztésére. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy azért szavazott „nem”-mel, mert szeretné tudni, hogy 

milyen eszközbeszerzésre fordítja az intézmény ezt az összeget, és utána szeretne erről az összegről 

szavazni. 

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy egy 24-es dimmert szeretnének vásárolni.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, hogy bíznak abban, hogy a művelődési 

érdekeltségnövelő pályázatukat pozitívan fogják elbírálni. 

 

Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az Oroszlányi Közösségi Színtér és 

Könyvtár Országos Könyvtári Napok oroszlányi rendezvénysorozatának megrendezésével kapcsolatos 

kérelméről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem szavazattal 

és 1 tartózkodással nem fogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

95/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár Országos Könyvtári Napok oroszlányi 

rendezvénysorozatának megrendezésével kapcsolatos kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolta a Képviselő-testületnek, hogy 350.000 Ft-tal támogassa az Oroszlányi Közösségi Színtér és 

Könyvtár által szervezett Országos Könyvtári Napok oroszlányi rendezvénysorozatát. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Vagyonkezelési szerződések módosítása 

 

Gerenday Zsuzsanna osztályvezető Székely Antal elnök felkérésére tájékoztatást adott a nyári 

karbantartási munkákról az intézményekben. A felújítások, illetve tisztasági meszelések elkészültek, 

egyéb, villamos karbantartások folyamatban vannak. Az óvodánál a beruházáshoz kapcsolatban a 

karbantartást, a visszaszereléseket, a takarítást az óvodával közösen/vegyesen végezték, a vízelvezetés 

is megoldódik. A Malomsori Óvoda felújításával kapcsolatban az őszi szünetben várhatóan lesznek 

kisebb karbantartási feladatok, ezt az óvodavezetővel egyeztetik. Az iskolákban megtörténtek a 

fűnyírások. A szakmunkásképző épületének 17 M Ft-os beruházása is elkészült. 5 kivitelező volt. 

Voltak építőipari munkák, asztalos munkák, festési munkák, villamos szerelési munkák. Az időközben 

felmerült költségek a mostani költségvetés módosításba kerül bele, és ezen munkákat szeptemberben 

szeretnék elvégezni.  

A gimnáziumban és az általános iskolákban elkészültek a festések. A Hunyadi iskolában történt 

ajtófordítás, -javítás, polcok kerültek beépítésre a könyvtárban, továbbá a számítástechnikai eszközök 

fejlesztése valósul meg. Az udvarok is rendben vannak karbantartás szempontjából. Jelezte, hogy a 

gimnáziumra kellene költeni, ezt a következő évi költségvetésbe lehet betervezni. Véleménye szerint 

az intézmények rendben vannak. Kiemelte, hogy az óvodától egy nagyon jó asztalos került az 

intézményfenntartó csoportba. 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető jelezte, hogy kevésnek érzik az óvodai udvarok rendben tartására, a 

karbantartásra rendelkezésre álló létszámot. 

 

Gerenday Zsuzsanna osztályvezető elmondta, hogy ezt egyeztetik majd. 
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Hartmann József bizottsági tag megköszönte a működtető szervezet munkatársai, illetve az 

önkormányzat segítségét. Pozitívumnak tartotta, hogy van egy ilyen működtető csapat, aki mindent 

meg tud oldani. A beszerzések, beruházások lennének nagyon fontosak. Felhívta a figyelmet arra, 

hogy az összes intézményben az alapvezetékek (víz, szennyvíz) szinte mindenhol elavultak, csak a 

villamos-felújítás történt meg. Ezt a következő költségvetések tervezésekor szem előtt kell tartani. 

Fontos lenne egy olyan alap képzése, egy amortizációs hányad beépítése a költségvetésbe, amelyet a 

felújításokra, karbantartásokra lehetne fordítani.  

Az 1. napirendi pont keretében tárgyalt, tankerületi igazgató asszony tájékoztatójával kapcsolatban 

megköszönte az önkormányzat támogatását, amivel segítették az intézményeket. Külön köszönetet 

mondott a kollegák anyagi támogatásáért. Megköszönte továbbá a KLIK dolgozóinak is a jó 

együttműködést. 

 

Gerenday Zsuzsanna osztályvezető jelezte, hogy a jövő évi költségvetésben a gyakorlati 

megvalósítás útjára kerülhet az amortizációs keret intézményekre történő fordításra. 

 

Molnár István bizottsági tag Grúber György igazgató nevében is megköszönte az önkormányzat 

támogatását, és azt a gyorsaságot és szakszerűséget, amivel dolgozott az intézményműködtető csoport 

az intézményükben. Javasolta, hogy a 2016. évi költségvetés tervezése során vegyék figyelembe azt, 

hogy a hivatalban működő intézménycsoportot kibővítsék-e célzott szakemberekkel (villanyszerelő, 

szobafestő, lakatos, stb.). Így minden szakterület le lenne lefedve. Ez is gyorsítaná a karbantartásokat, 

felújításokat. 

 

17 óra 40-kor Takács Tímea, az OKSZIK igazgatója távozott a bizottság üléséről. 

 

Gerenday Zsuzsanna osztályvezető a vagyonkezelési szerződéseket ismertette röviden. A 

Szakképzési Centrummal kötendő szerződés kapcsán a centrum visszajelzését várják.  

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 

a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy tájékoztatásul helyben kiosztásra került a nemzetgazdasági 

minisztertől kapott levél az önkormányzat városi középfokú képzéssel kapcsolatos határozatára. 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: „JÓ TANULÓ, JÓ SPORTOLÓ” cím elnyerésére pályázat 

kiírása 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

96/2015. (IX.2.) MOSB határozata 

a „JÓ TANULÓ, JÓ SPORTOLÓ” cím elnyerésére pályázat kiírása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „JÓ TANULÓ, JÓ SPORTOLÓ” cím elnyerésére 

pályázat kiírása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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7. NAPIRENDI PONT:  Egyebek 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, tudomására jutott, hogy az Oroszlányi Szabadidő 

Egyesület Futball Szakosztályban jelentős változások történtek. Korosztályos csapatok szűntek meg, 

nem indultak az országos versenyeken. Az OSZE havi 1 M Ft-os rendszeres támogatást kap azért, 

hogy az általa készített futball-koncepciós tervét megvalósítsa. Javasolta, hogy a következő bizottsági 

ülésre hívják meg az OSZE vezetőségét, és kérjenek átfogó tájékoztatást arról, hogyan változott a 

gyermeklétszám, a csapatok létszáma, az edzők létszáma, továbbá, hogy hol kívánja az egyesület 

versenyeztetni a gyerekeket. A havi 1 M Ft-os támogatást azért kapja az egyesület, hogy országos 

versenyekre vigye az utánpótlást. Tudomása szerint megyei szinten futballoznak a gyerekek, a létszám 

csökken, a tervek nem tudnak megvalósulni. Javasolta, hogy az OSZE készítsen egy új koncepciót, 

ami a jövő évi támogatását készíti elő. Tudomása van arról, hogy gyerekek igazolnak át olyan 

csapatokhoz, ahol az országos bajnokságban futballoztatják őket. 

 

Hartmann József bizottsági tag elmondta, amikor a labdarúgók az egész koncepciót elővezették, már 

akkor kérte, hogy mutassák be, hogy melyik korosztályban mennyi gyerekük van, és a támogatást 

olyan arányban finanszírozzák. Ebből a pénzből lehetne finanszírozni akár egy iskola szabadidősportot 

is. Az egyesületeknél és a szakosztályoknál legalább annyit kellene az önkormányzatnak dotálni, hogy 

az edzői díjat, munkadíjat ki lehessen fizetni. Itt elsősorban az egyszemélyes egyesületekre gondolt. 

Támogatta, hogy kérjenek beszámolót az OSZE vezetésétől, amelyben kitérnek arra, hogy mire 

költötték a támogatást és mennyi támogatást nem tudtak felhasználni.  

 

Jugovics József bizottsági tag tapasztalatból mondta, hogy minden edzőnek van működési engedélye 

minden évre. Minden játékosnak van játékengedélye. Működési engedélyt csak annak az edzőnek 

adnak, akinek szakképzettsége van. Be kell kérni a szakosztálytól, hogy hány működési engedéllyel 

rendelkező edzőjük van, milyen minősítésű edzők vannak, stb. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy kérjék fel az OSZE vezetőségét, hogy a következő bizottsági 

ülésre számoljanak be a különböző programok állásáról és a felhasznált pénzről. Ezzel a jelenlévő 

bizottsági tagok egyetértettek. 

 

Dr. File Beáta jegyző tájékoztatásul elmondta, hogy az Ipsos Média, Reklám, Piac- és 

Véleménykutató Zrt.-vel megkötötték a kérdőívek vonatkozásában a szerződést. Múlt héten pénteken 

elindult a kérdőívek kitöltése. A bizottság javaslatait bedolgozták a kérdőívbe, melyből egy 

mintapéldányt adott körbe a jelenlévőknek. Jövő csütörtökön fejezik be a kérdőíves felmérést a cég 

emberei, és szeptember 21-ére készítik el az összefoglaló anyagot. 

 

Hartmann József bizottsági tag a gyermekvédelmi tevékenységgel kapcsolatban elmondta, hogy volt 

egy jól működő jelzőrendszer. Most nehezen működik ez az egész. Minden iskola kapott a Szociális 

Szolgálat gyermekjóléti részlegétől egy intézményi referenst, de ez kevés. Jó lenne, ha az 

önkormányzat erre áldozna a következő költségvetési évben és az intézményekhez kihelyezett 

munkatársat tenne. Így közvetlen kapcsolat lenne a Szociális Szolgálat és az intézményi tevékenység 

között.  

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, hogy a Szociális Szolgálat szakmai programjában ez most azért nem 

szerepel, mert az ifjúságvédelmi jogszabályok változtak, a végrehajtási rendeletet várják, mert az 

határozza meg a létszámkeretet a feladatok ellátására. A két ülés közti tájékoztatóban erre 

vonatkozóan fog szerepelni egy tájékoztató. Vélhetően az október 20-ai képviselő-testületi ülésre 

tudnak javaslatot tenni a Szociális Szolgálat létszámbővítésére, hogy ezt a feladatellátást tudják 

biztosítani. 

 

Hartmann József bizottsági tag a nyári étkeztetéssel kapcsolatban felháborítónak tartotta, hogy 

többször előfordult, hogy 40-50-en nem jöttek el átvenni az élelmet és nem is jelezték, hogy adott 

napon nem veszik igénybe az étkezést.  

 

Ezt követően a jelenlévők ezzel kapcsolatos véleményüket ismertették. 
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Biró Mónika tankerületi igazgató jelezte, hogy október 19-én tartják meg a pályakezdők, illetve a 

színes diplomások köszöntését. Ugyanúgy, mint eddig, a KLIK koordinálná ezt a rendezvényt, 

közösen az óvodával, a szakiskolával, illetve a szakszolgálattal. A városi rendezvényekre szánt 

keretből szeretne a virágcsokrokra, illetve a vendéglátásra pénzt kérni. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérte, hogy írásbeli kérelmet adjanak be erre vonatkozóan. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 03 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


